



SZURKOLÓI MAGATARTÁS

Kedves Nézőink!

A mérkőzés zavartalan lebonyolítása és a játékosok, valamint a többi néző élményének biztosítása érdekében kérjük az alábbi szabályok betartását:

Általános magatartási szabályok:

- A játék zavartalan menete érdekében **csak játékoscsere (oldalváltás) alkalmával** hagyják el vagy foglalják el helyüket a lelátón.
- Kérjük, tartózkodjanak a bekiabálástól, sípolástól és más zajkeltéstől a **pontok közben**, valamint a **két szerva között**.
- A játékosokat **pozitív biztatással, sportszerű módon támogassák**. Sértő, diszkriminatív vagy tiszteletlen megnyilvánulások nem megengedettek.
- A mérkőzés hivatalos résztvevőinek (játékosok, bírók, labdaszedők) munkáját nem szabad zavarni.

Telefon és elektronikus eszközök:

- Mobiltelefonjaikat kérjük **némítsák le** a mérkőzés teljes ideje alatt.
- Vakuvillanás, erős fényű videózás és bármely zavaró elektronikus eszköz használata tilos.

Biztonság és rend:

- Tilos bármilyen tárgyat a pályára dobni.
- Alkohol vagy tiltott szer hatása alatt álló néző a rendezvényről eltávolítható.
- A rendezők és a biztonsági személyzet utasításait minden esetben be kell tartani.



FAN CONDUCT

Dear Spectators,

In order to ensure the smooth running of the match and to provide the best possible experience for both the players and fellow spectators, we kindly ask you to observe the following rules:

General conduct:

- For the uninterrupted flow of play, please take or leave your seats **only during changeovers** (when players switch sides).
- Please refrain from shouting, whistling, or making other noises **during rallies and also between first and second serves**.
- Support the players with **positive and sportsmanlike encouragement** only. Offensive, discriminatory, or disrespectful behavior will not be tolerated.
- Do not interfere with the duties of the match officials (players, umpires, ball kids).

Mobile phones and electronic devices:

- Please ensure that all mobile phones are switched to **silent mode** throughout the match.
- The use of flash photography, strong video lights, or any other disturbing electronic devices is strictly prohibited.

Safety and order:

- Throwing objects onto the court is strictly forbidden.
- Spectators under the influence of alcohol or prohibited substances will be removed from the venue.
- The instructions of the stewards and security personnel must be followed at all times.



VANVERHALTEN

Liebe Zuschauerinnen und Zuschauer,

Um einen reibungslosen Ablauf des Spiels zu gewährleisten und sowohl den Spielern als auch den anderen Besuchern das bestmögliche Erlebnis zu bieten, bitten wir Sie, die folgenden Regeln einzuhalten:

Allgemeines Verhalten:

- Bitte nehmen Sie Ihre Plätze **nur während der Seitenwechsel ein oder verlassen Sie diese**.
- Verzichten Sie bitte **während der Ballwechsel** sowie **zwischen erstem und zweitem Aufschlag** auf Zurufe, Pfeifen oder andere Lärmbelästigungen.
- Unterstützen Sie die Spieler ausschließlich mit **positiver, sportlicher Anfeuerung**. Beleidigendes, diskriminierendes oder respektloses Verhalten wird nicht toleriert.
- Stören Sie nicht die Arbeit der Offiziellen (Spieler, Schiedsrichter, Ballkinder).

Mobiltelefone und elektronische Geräte:

- Bitte stellen Sie sicher, dass Ihre Mobiltelefone während des gesamten **Spiels stummgeschaltet** sind.
- Das Verwenden von Blitzlicht, starken Videoleuchten oder anderen störenden elektronischen Geräten ist strengstens untersagt.

Sicherheit und Ordnung:

- Das Werfen von Gegenständen auf den Platz ist streng verboten.
- Zuschauer unter Alkohol- oder Drogeneinfluss werden vom Veranstaltungsort entfernt.
- Den Anweisungen der Ordner und Sicherheitskräfte ist jederzeit Folge zu leisten.